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  Prítomní poslanci (podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou zápisnice): 

Martin Jandura – zástupca starostu  

   Dušan Hajdučiak 

Jozef Chrenek 

Ing. Ľubomír Jurčo  

   Peter Leginus  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková 

JUDr. Slavomír Tekeľ  

  Ospravedlnení poslanci: 

Ing. Matej Jandura  

  Mário Žák  

Ďalší prítomní:  

JUDr. Alojz Lajčin – starosta obce 

Ing. Silvia Letoštiaková – hlavná kontrolórka  

Ing. Lucia Klimeková – pracovníčka obecného úradu  

Mgr. Silvia Jandurová – pracovníčka obecného úradu 

Mgr. Jana Moresová - pracovníčka obecného úradu 

PaedDr. Miroslava Mydliarová – riaditeľka školy 

Mgr. Eva Mokošová – zástupkyňa riaditeľky školy 

Mgr. Katarína Vrabcová - zástupkyňa riaditeľky školy 

Katarína Klimeková – pracovníčka školy 

Magdaléna Žmijáková – z radov verejnosti 

Lívia Jurinová – z radov verejnosti 

Mária Litváková – z radov verejnosti 

Bc. Lenka Pilarčíková – z radov verejnosti 

  Poslancom bol doručený nasledovný program rokovania zastupiteľstva: 

1. Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

3. Schválenie programu rokovania OcZ. 

4. Kontrola plnenia uznesení. 

5. Správa o výsledkoch kontrol. 
6. Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

7. Interpelácie poslancov OcZ. 

8. Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu, Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach, Koncepčný zámer rozvoja školy, ako aj iné informácie v súlade s § 5 ods. 7 

zákona 596/2003 Z.z. v znení neskorších predpisov (predkladá riaditeľka PaedDr. Miroslava Mydliarová).  

9. Rôzne (zimná údržba miestnych komunikácií). 

10. Žiadosti: (TJ Blatná, Michal Fábrya Andrea Fábryová, Odvodnenie ulice Pod Grúňom bytový dom 265). 

11. Návrh na uznesenie. 

12. Záver  zasadnutia OcZ. 

Bod č. 1: Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a privítal prítomných 

poslancov na rokovaní obecného zastupiteľstva.  Konštatoval, že z celkového počtu  9 poslancov je prítomných 7 

poslancov, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Bod č. 2: Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin nominoval do návrhovej komisie Mgr. Magdalénu Pilarčíkovú, JUDr. 

Slavomíra Tekeľa a Martina Janduru. Starosta  obce  určil  overovateľov  zápisnice  Jozefa Chreneka, Dušana 

Hajdučiaka  a zapisovateľa zápisnice –  Ing. Luciu Klimekovú. 

Poslanci k návrhu nepredložili iný návrh. Následne starosta obce JUDr. Alojz Lajčin dal hlasovať za voľbu 

návrhovej komisie. 

U z n e s e n i e  č. 53/2021  

Obecné zastupiteľstvo volí: 

  Návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Magdaléna Pilarčíková, 

                                                                                     JUDr. Slavomír Tekeľ, 

                                                                                        Martin Jandura.   



ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Habovka 

konaného dňa 21.10.2021 o 16.00 hod. 

  Zápisnica zo zasadnutia OZ obce Habovka konaného dňa 21.10.2021 Strana 2 z 11 

 

 

   

   Obecné zastupiteľstvo obce Habovka určuje: 

 Overovateľov zápisnice: Jozef Chrenek,                                                                             

                                                                                     Dušan Hajdučiak. 
 
Zapisovateľa: Ing. Lucia Klimeková. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 3: Schválenie programu rokovania OcZ. 

Starosta obce predložil na schválenie program ďalšieho rokovania obecného zastupiteľstva: 

- kontrola plnenia uznesení, 

- správa o výsledkoch kontrol,  

- informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ, 

- interpelácie poslancov OcZ, 

- návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu, Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach, Koncepčný zámer rozvoja školy, ako aj iné informácie v súlade s § 5, 5 ods. 7 zákona 

596/2003 Z.z. v znení neskorších predpisov (predkladá riaditeľka PaedDr. Miroslava Mydliarová), 

- rôzne (zimná údržba miestnych komunikácií), 

- žiadosti: (TJ Blatná, Michal Fábrya Andrea Fábryová, Odvodnenie ulice Pod Grúňom bytový dom 265), 

- návrh na uznesenie, 

- záver  zasadnutia OcZ. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec JUDr. Slavomír Tekeľ, ktorý navrhol doplniť do programu zníženie platu 
starostovi, a to pohyblivú zložku mzdy na 10%. 
Starosta obce navrhol poslancom, aby sa uvedený návrh zaradil do bodu rôzne. Do rozpravy sa viac nikto 
neprihlásil, starosta rozpravu k bodu uzavrel a dal hlasovať.   

U z n e s e n i e  č. 54/2021  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

program rokovania obecného zastupiteľstva. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 4: Kontrola plnenia uznesení. 

Pán starosta JUDr. Alojz Lajčin vyzval hlavnú kontrolórku obce Habovka Ing. Silviu Letoštiakovú, aby predniesla 

správu o výsledku kontroly plnenia uznesení prijatých obecným zastupiteľstvom (správa v tlačenej forme tvorí 

prílohu zápisnice).  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať.  

 

 



ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Habovka 

konaného dňa 21.10.2021 o 16.00 hod. 

  Zápisnica zo zasadnutia OZ obce Habovka konaného dňa 21.10.2021 Strana 3 z 11 

 

 

 

U z n e s e n i e  č. 55/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

a) kontrolu plnenia uznesení. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

Bod č. 5: Správa o výsledkoch kontrol. 

Pán starosta JUDr. Alojz Lajčin vyzval hlavnú kontrolórku obce Habovka Ing. Silviu Letoštiakovú, aby predniesla 

správu o výsledkoch kontrol (správa v tlačenej forme tvorí prílohu zápisnice).  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 55/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

b) správu o výsledkoch kontrol. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

  Bod č. 6: Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin v tomto bode informoval prítomných, že v uplynulom období sa udiali 

nasledovné udalosti a skutočnosti: 

- na základe minulých interpelácií ohľadom skládok dreva a štrku popri potokoch, vás chcem informovať že sa 

urobili už nejaké poriadky,  

- uskutočňujú sa posledné úpravy na doplnku k územnému plánu, žiadosť musí byť podaná do 15.11.2021, 

- pracujeme na žiadosti ohľadom financovania interiéru kultúrneho domu, projekt je už pred podaním, 

- absolvoval som stretnutie s pánmi z Povodia Váhu ohľadom pozemkov v okolí potokov, ktoré už nebudú patriť 

pod Štátne lesy TANAPu a Štátne lesy, a.s., 

- bol uskutočnený výrub stromov pri pamätníku medzi Habovkou a Zubercom, ďalšie opílenie stromov sa v našej 

obci bude konať 25.10.2021 a 27.10.2021 (pri ZŠ s MŠ, Sv. Trojici, kaplnke Márie Magdalény, Hasičskej 

zbrojnici na ulici Blatná, otočke autobusu na Stodolisku), 

- zúčastnili sme sa stretnutia v rámci projektu v Hustopečiach, prejednával sa aj ďalší spoločný projekt, kde 

Hustopeče by boli vedúci partner. Oni by chceli v rámci tohto projektu kroje a my by sme tiež mali kroj do 

vitríny, 

- v obci máme namontované 2 nabíjacie elektrostanice, jedna je na ulici Blatná pri Hasičskej zbrojnici a druhá tu 

pri Obecnom úrade, 

- prišla nám už zmluva ohľadom telocvične, po zverejnení budú začaté práce, firma je zo Žiliny, ak im to 

podmienky dovolia začnú tento rok, ak nie tak na jar, 

- taktiež dnes prišla zmluva na detské ihrisko v hodnote 50.000,00 €, prvky ale ešte nie sú obstarané, preto tento 

rok nedôjde k výstavbe. Do 10.11. treba poslať oznámenie, že sa začne budúci rok. Čo sa týka starých prvkov 

umiestnených  na ihrisku, nesie za ne zodpovednosť Obec Habovka, nakoľko musí byť každoročne robená 

kontrola týchto ihrísk. Školský areál poprosím, aby bol sprístupnený pre verejnosť, 

- každú chvíľu sa začne realizovať projekt Wifi pre Teba, ktorý by sa mohol ukončiť ešte tento rok, 
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- dopĺňa sa projekt kompostáreň, ešte sme stále v hre a dôjde dúfam aj k podporeniu tohto projektu, 

- čo sa týka rozšírenia vodovodu - podtlak popod cestu, prerušili práce, nakoľko sa im pokazila hlavica, 

- prišlo nám rozhodnutie z MŽP o zrušení MVE na Brestovej, 

- prosím o podklady a nápady do Habovčana a kalendára do polovice novembra, aby sa to stihlo dať do tlače. 

 

U z n e s e n i e  č. 55/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

c) informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 7: Interpelácie poslancov OcZ. 

Ako prvý sa prihlásil do interpelácií pán Dušan Hajdučiak s otázkou ako dopadlo jednanie v Kobyľom potoku ? 

Reakcia starostu: prebehlo stretnutie obyvateľov s pracovníkmi urbáru ohľadom potoka, aby sa zabránilo jeho 

vybreženiu. Na tomto stretnutí som bol aj ja prítomný. Pracovníci urbáru vysvetlili, čo by chceli urobiť a prispela 

by aj obec zakúpením kameňa z lomu. Obyvatelia by však chceli most, predseda urbáru však povedal nie, nakoľko 

sa už rozhodlo pre rúru 150, ktorá je už vo výrobe.  

Martin Jandura – a)  bude sa prekladať potok Zastudenou? 

Reakcia starostu : na schôdzi urbáru sa rozhodlo, že nakoľko to ide po ich pozemku, je to dobre a  nie je potrebné 

prekládku robiť. 

b) ako je to s elektrikou Zastudenou ? 

Reakcia starostu: volal som s pani, ktorá to má na starosti, jednali sme o pozemkoch na trafostanice, problém je   

akurát s pozemkom z urbáru, ktorý by musel ísť do nájmu, ale oproti je obecný pozemok, ktorý som navrhol aby 

umiestnenie trafostanice situovali naň. Pracuje sa na tom. 

Jozef Chrenek – chcem sa spýtať, aký bude tento rok kalendár?  

Poslanec Peter Leginus navrhol, aby boli tento rok pohľady na Habovku a sakrálne pamiatky, nakoľko bol náročný 

rok a nekonali sa skoro žiadne akcie.   

Reakcia starostu: starosta povedal, že formát zostane zachovaný, že je dobrý a prosí predsedu komisie cestovného 

ruchu, kultúry a športu zvolať zasadnutie ohľadom prípravy kalendára a občasníka Habovčan. 

Ing. Ľubomír Jurčo – a) ako to pokračuje ďalej s vodou Zastudenou?  

Reakcia starostu : je to v jednaní, podtlak popod cestu sa začal robiť na náklady OVS, a.s. a voda, kanalizácia 

Zastudenou sa bude žiadať z eurofondov, keď yyjdú výzvy. 

b) a čo vyspravenie ciest Zastudenou ? 

Reakcia starostu : čakám na frézovanú, ktorá by sa použila do tých najväčších jám. 

c) keďže v poslednej dobe sú veľké vody a teraz bola aj Blatná vysoká, bolo by treba zrealizovať prečistenie, 

taktiež aj potoky z Grúňa ? 

Reakcia starostu: prebehlo u nás na úrade jednanie so zástupcami z Povodia Váhu Piešťany kde im boli 

predložené dokumenty, ktoré boli pripravené k protipovodňovému projektu. Zobrali si to všetko so sebou a chcú 

si to podrobne naštudovať. Aj osobne sme si tieto úseky prešli a dostali sme prísľub, že budú všetko robiť preto, 

aby došlo k realizácii protipovodňových opatrení. Čo sa týka potoka z Grúňa, potok pri cintoríne, je to majetok 

pána Garbiara, dal prísľub, že zabezpečí, aby v budúcnosti nedochádzalo k jeho vybreženiu a škodám na majetku. 

Ďalšie interpelácie poslancov už neboli prednesené. 

U z n e s e n i e  č. 55/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

d) interpelácie poslancov. 
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Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

 Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Hlasovali - za: Peter Leginus, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek, Ing. Matej Jandura. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 8: Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu, Správa o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach, Koncepčný zámer rozvoja školy, ako aj iné informácie 

v súlade s § 5 ods. 7 zákona 596/2003 Z.z. v znení neskorších predpisov (predkladá riaditeľka PaedDr. 

Miroslava Mydliarová).  

Pán starosta JUDr. Alojz Lajčin vyzval pani riaditeľku PaedDr. Miroslavu Mydliarovú, aby predniesla návrh 

školského vzdelávacieho programu. Pani riaditeľka uviedla, že návrh bol zaslaný poslancom v rámci materiálov 

na zasadnutie OcZ,  a ak majú nejaké otázky, tak im na ich otázky zodpovie.  

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa k návrhu školského vzdelávacieho programu  neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie 
k tomuto bodu programu prerušil a dal hlasovať. Podotkol však, že využije prítomnosť pani riaditeľky  a položí jej 
pár otázok.  

U z n e s e n i e  č. 56/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

1. Návrh školského vzdelávacieho programu pre ZŠ s MŠ Habovka na školský rok 2021/2022. 

2.Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021. 

3.Koncepčný zámer rozvoja školy 2021-2023. 

4.Vyhodnotenie koncepčného zámeru rozvoja školy pre ZŠ s MŠ Habovka. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

U z n e s e n i e  č. 55/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

g) plán profesijného rozvoja na roky 2020 až 2024 ZŠ s MŠ Habovka. 

h) pripravenosť školy na školský rok 2021/2022. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Doplňujúce otázky na pani riaditeľku:  

1. Právne služby predstavujú zo školských financií výšku cca 7.000,00 €. Chcem sa spýtať z akých kompetencií sú 

hradené či z prenesených alebo originálnych a či sa môžu v takom objeme používať, nakoľko sa ukracujú  financie 

určené na výchovno-vzdelávací proces ?  
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Reakcia pani riaditeľky: na začiatok musím povedať, že keby som nemusela neustále riešiť konflikty, tak by sa 

peniaze na tento účel nemuseli využívať. Sú hradené z prenesených kompetencií a nikdy by som nešla do niečoho, 

čo by som nemala dopredu právne podložené.  

Do diskusie sa zapojili rodičia, kde jeden z nich sa spýtal na  aké právne služby to išlo ? 

Pani riaditeľka odpovedala na uvedenú otázku, že právne služby využíva pri pracovnoprávnych vzťahoch a rieši 

spory s obecným úradom. Ak mi to dáte písomne, ja sa Vám písomne vyjadrím.  

2. Pán starosta ďalej uviedol, že pokiaľ vie, na Štátnu školskú inšpekciu bola podaná sťažnosť, ktorá bola 

opodstatnená. Z listu ŠŠI zo dňa 06.09.2021 pod značkou číslo ZA/2021/000547/00130 predniesol prítomným, že 

v roku 2020 a 2021 bolo podaných 6 sťažností týkajúcich sa ZŠ s MŠ Habovka. Niektoré zo sťažností následne  

prečítal (uvedený list  zo ŠŠI tvorí prílohu zápisnice). Chcem sa spýtať pani riaditeľky, či boli splnené nápravy?  

Reakcia pani riaditeľky: opatrenia boli zaslané na ŠŠI, nápravy boli splnené.  

3. Ešte sa chcem spýtať, chodia za mnou rodičia na úrad, ohľadom školského klubu, že chcú dať dieťa na jeden, 

dva dni do klubu. Prečo to nie je možné, ako v iných obciach ? 

Reakcia pani riaditeľky: nie je to možné, nakoľko je oficiálne nahlásený určitý počet detí a sme za tieto deti 

zodpovední, keby sa niečo stalo.  

Pán poslanec Dušan Hajdučiak sa prihlásil do rozpravy s otázkou, ako je to s používaním telefónov u žiakov 

v škole, nakoľko je to neustály problém? 

Do diskusie k tejto problematike sa zapojili viacerí rodičia, kde jeden z nich uviedol, že je to problém aj medzi 

rodičmi, pretože niektorí chcú, aby deti mali telefóny počas vyučovania a iní zase nechcú. Chceli sme to riešiť aj 

petične, ale keďže je pandémia nebolo plenárne rodičovské združenie, tak sa to nepodarilo zorganizovať.  

Pani riaditeľka na základe diskusie, do ktorej sa zapojili prítomní rodičia podotkla, že tieto veci nie sú predmetom 

rokovania OcZ  a  prečo to neprídu  riešiť na pôdu školy, kde sa riešiť majú.  

Bod č. 17: Rôzne. 

1.  Uzatvorenie zmluvy s RPD Zuberec na vykonávanie zimnej údržby – pán starosta informoval v tomto bode, že 

oslovil niekoľkých ľudí z Habovky ohľadom vykonávania zimnej údržby, ale nikto z kontaktovaných to nechcel 

zobrať. Preto sa obrátil na predsedu RPD Zuberec a na základe jednania bola uzatvorená zmluva na zimnú údržbu 

miestnych komunikácií.   

  Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

  Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 55/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

i) uzatvorenie ZMLUVY medzi obcou Habovka a RPD Zuberec, ul. Družstevná č. 414 Zuberec 02732 o zimnej 

údržbe miestnych komunikácií v Habovke v sezóne 2021/2022. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 
2. Pán starosta predložil návrh pána poslanca JUDr. Slavomíra Tekeľa o zníženie platu starostovi, a to pohyblivú 
zložku mzdy na 10%. 

  Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Ako prvý si zobral slovo pán starosta, ktorý uviedol, že si myslí, že si svoju prácu vykonáva zodpovedne a snaží 

sa pre obec urobiť maximum. Podotkol, že sme obec, ktorá má v našom okrese najvyššie čerpanie eurofondov.  
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Ďalej uviedol, že si váži bývalého pána starostu, ktorý pri odovzdávaní úradu na ustanovujúcom zasadutí OcZ 

v roku 2014 povedal prítomným poslancom, že by bolo dobré, aby zachovali pohyblivú zložku platu starostu 

novozvolenému takú, s  akou on končí. On tiež keď preberal úrad mal také isté podmienky ako jeho predchodca. 

Do rozpravy sa ďalej prihlásila pani poslankyňa Mgr. Magdaléna Pilarčíková a spýtala sa pána poslanca JUDr. 

Slavomíra Tekeľa, že aké má dôvody na zníženie platu. Pán poslanec podotkol, že on nemusí udávať žiadne 

dôvody, že doteraz nedostal informácie o výške platov, podľa jeho názoru mu plat príde neadekvátny k tomu čo 

robí a že k tomu ešte poberá výsluhový dôchodok. 

Na odpoveď pána poslanca reagovala aj prítomná ekonómka obce Ing. Lucia Klimeková, ktorá mu odpovedala, že 

plat starostu je verejne známy, či už z ustanovujúceho zasadnutia OcZ, keď preberal funkciu a taktiež je stránka 

platstarostu.sk, kde sú zverejnené všetky potrebné informácie, ktoré sa týkajú platov starostov. Taktiež mu 

povedala, že nie je pravda, že nedostal informácie ohľadom platov, ale jeho zaujímali konkrétne platy 

zamestnancov obce, čo nie jeho kompetencia, ale kompetencia starostu obce.  Zároveň dodala, že nechápe 

pripomienku pána poslanca ohľadom výsluhového dôchodku, ktorý nijako nesúvisí so zákonom o odmeňovaní 

primátorov a starostov. Prítomným poslancom povedala, že starosta si plat taký, aký má schválený zaslúži. K tomu 

sa pripojili aj poslanci Martin Jandura, Jozef Chrenek, Dušan Hajdučiak a Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Viac do rozpravy k tomuto bodu nebolo povedané, preto starosta rozpravu prerušil a dal za uvedený návrh pána 

poslanca JUDr. Slavomíra Tekeľa hlasovať. 

 

U z n e s e n i e  č. 63/2021 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje: 

zníženie platu starostu. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková, 

-  proti: JUDr. Slavomír Tekeľ, 

- zdržali sa: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo. 

 

 

Bod č. 10: Žiadosti. 

1. Michal Fábry a Andrea Fábryová žiadosť  o odpredaj pozemku vo vlastníctve obce, parcela registra EKN č. 

324/4 o výmere 14 m2  k.ú. Habovka, parcela registra EKN 8335/3 o výmere 222 m2 a parcela registra EKN 

9997/17 o výmere 80 m2.  

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

Rozprava poslancov: 

Po oboznámení sa s umiestnením parciel a po vzájomnej diskusii starosta obce prerušil rozpravu a dal hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 57/2021 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí: 

s odpredajom pozemku vo vlastníctve obce, parcela EKN 324/4, o výmere 14 m2 k.ú. v (815322) LV 7035 

v prospech Michal Fábry a Andrea Fábryová, bytom Kút 31/2, 027 32 Habovka.  

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

U z n e s e n i e  č. 58/2021 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí: 

s odpredajom časti pozemkov vo vlastníctve obce, parcela EKN 8335/3, o výmere 222 m2  parcela EKN9997/17, 

o výmere 80 m2 k.ú. Habovka v (815322) LV 7035 v prospech Michal Fábry a Andrea Fábryová, bytom Kút 31/2, 

027 32 Habovka.  
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Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

2.  Žiadosť Základnej školy s materskou školou Habovka o navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie na 

základe KZ VS pre zamestnávateľov podľa Čl. 2 odst. 3, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa zákona č. 553/2003 

Z.z. a navýšenie funkčného platu pri životnom jubileu v celkovej sume 2381,00 €. 

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa prihlásil predseda komisie Peter Leginus, ktorý informoval prítomných, že predmetná žiadosť bola 

prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie. Nakoľko požadované navýšenie vyplýva zo zákona finančná komisia 

odporúča predmetnú žiadosť schváliť. Starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 59/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

žiadosť Základnej školy s materskou školou v Habovke o navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie na 

základe KZ VS pre zamestnávateľov podľa Čl. 2 odst. 3, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa zákona č. 553/2003 

Z.z. a navýšenie funkčného platu pri životnom jubileu v celkovej sume 2381,00 €. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

3.  Žiadosť Základnej školy s materskou školou v Habovke o prevedenie finančných prostriedkov vyberaných od 

rodičov podľa VZN 2/2020 za pobyt dieťaťa v MŠ na nákup spotrebného materiálu a iných potrebných pomôcok 

v celkovej sume 2260,00 €. 

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa prihlásil predseda komisie Peter Leginus, ktorý informoval prítomných, že predmetná žiadosť bola 

prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie. Osobne sa bol pozrieť v materskej škole a môže potvrdiť, že materiál 

a pomôcky, ktoré požadujú sú potrebné, nakoľko sú opotrebované. Starosta rokovanie k tomuto bodu programu 

prerušil a dal hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 60/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

žiadosť Základnej školy s materskou školou v Habovke o prevedenie finančných prostriedkov vyberaných od 

rodičov podľa VZN 2/2020 za pobyt dieťaťa v MŠ na nákup spotrebného materiálu a iných potrebných pomôcok 

v celkovej sume 2260,00 €. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 
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Ekonómka obce Ing. Lucia Klimeková informovala prítomných, že na základe vyššie schválených žiadostí 

Základnej školy s materskou školou musí dôjsť k úprave rozpočtu. Úprava bude zrealizovaná presunom položiek   

nasledovne:  

Kapitálové výdavky 

0840 Náboženské a iné 

spoločenské služby 

Schválený rozpočet po 

poslednej úprave  

Rozpočtové 

opatrenie č. 

1/2021 

Rozdiel 

717 – Rekonštrukcia domu 

smútku 

71 423 66  782 -4 641 

Bežné výdavky 

09121 Základné vzdelanie    

Materská škola – originálne 

kompetencie 

   

mzdy a odvody 128 852 130 693 1 841 

tovary a služby 15741 18001 2260 

Školský klub detí – originálne 

kompetencie 

   

mzdy a odvody 12 004 12 139 135 

Školské stravovacie zariadenie 

– školská jedáleň – originálne 

kompetencie  

   

mzdy a odvody 48 088 48 493 405 

Spolu 276 108 276 108 0 

  Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

  Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 62/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 vo výdavkovej časti  rozpočtu 

Kapitálové výdavky 

0840 Náboženské a iné 

spoločenské služby 

Schválený rozpočet po 

poslednej úprave  

Rozpočtové 

opatrenie č. 

1/2021 

Rozdiel 

717 – Rekonštrukcia domu 

smútku 

71 423 66  782 -4 641 

Bežné výdavky 

09121 Základné vzdelanie    

Materská škola – originálne 

kompetencie 

   

mzdy a odvody 128 852 130 693 1 841 

tovary a služby 15741 18001 2260 

Školský klub detí – originálne 

kompetencie 

   

mzdy a odvody 12 004 12 139 135 

Školské stravovacie zariadenie 

– školská jedáleň – originálne 

kompetencie  

   

mzdy a odvody 48 088 48 493 405 

Spolu 276 108 276 108 0 
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  Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

4. Žiadosť TJ Blatná Habovka o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2022 vo výške 11.350,00 €. 

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa prihlásil predseda komisie Peter Leginus, ktorý informoval prítomných, že predmetná žiadosť bola 

prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie. Zároveň  hlavná kontrolórka obce potvrdila, že bola vykonaná 

administratívna kontrola predmetnej žiadosti. Komisia sa po vzájomnej dohode dohodla na nižšej sume a to 

10.000,00 €, ako bolo požadované, nakoľko na údržbu a úpravy okolia boli v tomto období vynaložené nemalé 

finančné prostriedky po vybrežení potoka z Grúňa. Ekonómka obce upravenú sumu prerokovala s predsedom TJ 

Blatná, ktorý so znížením súhlasil. Starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 61/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

žiadosť TJ Blatná Habovka o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2022 v celkovej výške 10.000,00 €. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

5. Žiadosť obyvateľov bytového domu č. 265 o úpravu odvodňovacieho kanála.  

Starosta k predmetnej žiadosti uviedol, že už sa pracuje na protipovodňových úpravách na ulici Pod Grúňom, tak 

navrhuje predmetnú žiadosť zobrať na vedomie.  

U z n e s e n i e  č. 55/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

f) Žiadosť obyvateľov bytového domu č. 265. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Ing. Ľubomír Jurčo, Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 11: Návrh na uznesenie. 

Starosta konštatoval, že uznesenia boli na dnešnom rokovaní priebežne schvaľované pri prerokovávaní 

jednotlivých bodov dnešného rokovania. Žiadne ďalšie uznesenie nebolo prijaté. 

Bod č. 12: Záver zasadnutia OcZ. 

Viac bodov na jednanie obecného zastupiteľstva nebolo predložených, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 19.30 hod. 
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Zapísal: 

Ing. Lucia Klimeková....................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Jozef Chrenek.................................................................................... 

 

 

 

Dušan Hajdučiak................................................................................. 

 

 
 

 

 

 

 

 

   JUDr. Alojz Lajčin 

                                                                                                                                     starosta obce Habovka 

                                         


